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Gemeente Maastricht 

Geachte  dames Demas, Van Ham, Heine, Meese en  heren  Noteborn, Gorren, Janssen en Nab, 

Middels uw brief d.d. 29 mei 2022 inzake tramdossier heeft u het college opgeroepen om te zorgen 
voor een goede financiële afwikkeling van het tramdossier en ervoor te zorgen dat de Maastrichtse 
belastingbetaler niet de rekening krijgt van de gelden die Maastricht in het project heeft gestopt, 
alvorens er met de Vlaamse regering wordt gepraat over andere opties. 
U verwacht dat het dossier ordentelijk wordt gesloten en de raad in stelling wordt gebracht alvorens 
er wordt gekeken naar andere opties en toezeggingen worden gedaan. 

Naar aanleiding van het eenzijdig genomen besluit om te stoppen met de tram hebben wij een 
raadsinformatiebrief met persverklaring doen uitgaan. 
Hierin kunt u lezen dat ook onze prioriteit erop gericht is om het tramdossier samen met de Vlaamse 
partners goed af te wikkelen alvorens er wordt gesproken over alternatieven. 
In die zin voelen wij ons door uw oproep ondersteund in onze aanpak. 

Uiteraard wordt de raad betrokken bij deze afwikkeling en bij een eventueel nieuwe stap op het vlak 
van grensoverschrijdend openbaar vervoer. U kunt er ook van op aan dat er geen toezeggingen 
zullen worden gedaan. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en Wethouders van Maastricht, 

De Secretaris, De Burgemeester, 

  
G.J.C. Kusters J.M_ Penn-te  Strake 
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Maastricht, 29 mei 2022 

Betreft: brief inzake tramdossier 

Geacht college,  

BINNENGEKOMEN 
TEAM DOCUMENTSERVICESD.D. 30 
mei 022 
No. 2022- 12097 (RAAD) 
No. 2022- 12096  (BO-Ontwikkeling) 

Maandag 23 mei 2022 hebben wij met belangstelling kennisgenomen van het artikel: 'Gedeputeerde 
niet verrast over afblazen sneltram', op 1Limburg. 

Hierin wordt gemeld dat tijdens een gesprek met gedeputeerde van Gaans de Vlaamse regering 
eenzijdig de stekker uit de sneltram tussen Maastricht en Hasselt trekt. Zij hebben in dit gesprek 
aangegeven met een heel nieuw project te willen starten genaamd de trambus in plaats van de 
afgesproken sneltram. Dit zijn natuurlijk totaal andere projecten. Een bus is niet hetzelfde als een tram 
en de gemaakte kosten zijn niet een op een over te zetten. 

Vanuit Nederlandse kant is ongeveer 20 miljoen geïnvesteerd door het Rijk, Provincie Limburg en 
gemeente Maastricht. Hierin heeft de gemeente Maastricht, ondanks enkele zware financiële jaren, 
altijd bestuurlijke verantwoordelijkheid genomen en haar bijdrage aan de tram nagekomen. 

Het openbaar vervoer is voor nu en in de toekomst belangrijk om grenzen in onze regio te beslechten 
met het buitenland. Wij willen hier dan ook in blijven investeren, maar wij vinden dat de Maastrichtse 
belastingbetaler niet de dupe mag worden van het niet nakomen van afspraken door een Belgische 
overheid. 

Middels deze brief willen wij het college oproepen om te zorgen voor een goede financiële afwikkeling 
van het tramdossier, waarbij de Maastrichtse belastingbetaler niet de rekening krijgt van de gelden die 
Maastricht in het project heeft gestopt, alvorens er met de Vlaamse regering wordt gepraat over 
andere opties. Wij verwachten dat het dossier eerst ordentelijk wordt gesloten en de raad in stelling 
wordt gebracht, alvorens er verder wordt gekeken naar andere opties en toezeggingen worden 
gedaan. 

Tiny  Meese Bram  Nab 
Partij Veilig Maastricht Forum voor Democratie 


	Page 1
	Page 2

